

DHOFAR BEVERAGES & FOOD STUFF CO SAOG

P.O.Box: 390- P.C:211 Salalah-Sultanate of Oman

Tel: 23225705-Fax:23225706-C.R.:2011085

شركة ظفار للمربطبات والمواد الغذائية ش.م.ع.ع

ص.ب: 390 -الرمز البريدي: 211 صلالة - سلطنة عمان

هاتف: 23225705 -فاكس: 23225706 - س.ت: 2011085



Web:www.dhofarbeverages.com E mail: dbcsal@dhofarbevrag.es.com

Our Ref. No. / /

Date: 03/ 08 /2025

الرقم: ش.ظ.م.م.غ. / م.إ. / 236 / 2025م

التاريخ: 2025/08/03م

رابط تسجيل الفيديو الخاص بالجلسة النقاشية لعرض البيانات المالية للنصف الأول من العام 2025

تود شركة ظفار للمربطبات والمواد الغذائية ش.م.ع.ع اعلان المساهمين والمستثمرين والمحللين الماليين إنه تم عقد جلسة نقاشية بالتعاون مع بورصة مسقط يوم الأحد الموافق 2025/08/03 وتم عرض النتائج المالية للنصف الأول من العام 2025م والإجابة عن الاسئلة التي طرحت من الحضور لهذه الجلسة.
تم تحميل تسجيل الفيديو الخاص بالجلسة على موقع الشركة على الرابط أدناه:

<https://dhofarbeverages.com/events>

فيصل بن محمد سالم الشفري

مسؤول علاقات المستثمرين





Web: www.dhofarbeverages.com E mail: dbcsal@dhofarbevrag.es.com

Our Ref. No. / /

Date: 03/ 08 /2025

:

الرقم: ش.ظ.م.م.غ. / 236 / 2025

التاريخ : 03 / 08 / 2025 م

Link to the video recording of the discussion session to present the company's financial statements H1 2025

Dhofar Beverages and Foodstuffs Company SAOG would like to announce to shareholders, investors and financial analysts that a discussion session was held in cooperation with the Muscat Stock Exchange on Sunday, 03/08/2025, and the company's financial results for the H1 2025 were presented and the questions that were raised were answered Who attended this session.

The video recording of the session was uploaded to the company's website at the link below:

<https://dhofarbeverages.com/events>



Faisal bin Muhammad Salem Al Shanfari
Investor Relations Officer

